



## **URSI Resolution passed at the Istanbul GASS, August 2011**

### **U.2. Acceptance of New Members by Board**

The URSI Council,

Considering,

1. That URSI is actively encouraging countries (and especially developing countries) to become Members of URSI;
2. That the URSI Statutes currently permit new Members to be approved into the URSI membership only by action of the Council, which typically meets only every three years, at General Assemblies and Scientific Symposia of URSI;
3. That when a country wishes to become a Member of URSI, it is most beneficial to the country and to URSI for the country to be able to be immediately accepted into membership and become active in URSI affairs;
4. That the requirements for membership in URSI are well defined in the URSI Statutes;

resolves

that the Council authorizes the Board to accept into membership between General Assemblies a country that meets the requirements for membership in the Statutes.

Acceptation de nouveaux membres par le bureau

Le Conseil de l'URSI,

Considérant,

1. Que l'URSI encourage activement les différents pays (en particulier les pays en voie de développement) à devenir membres de l'URSI ;



### **URSI Resolution**

2. Que les statuts actuels de l'URSI ne permettent l'adhésion de nouveaux membres de l'URSI que par une action du Conseil, lequel se réunit généralement tous les trois ans, lors des Assemblées générales et symposia scientifiques de l'URSI ;

3. Que lorsqu'un pays souhaite devenir membre de l'URSI, il est plus intéressant pour le pays en question et pour l'URSI d'être en mesure d'admettre immédiatement son adhésion afin qu'il puisse devenir actif au sein de l'URSI ;

4. Que les conditions d'adhésion à l'URSI sont bien définies dans les statuts URSI;

décide

que le Conseil autorise le Bureau à accepter comme membre, entre deux assemblées générales, les pays qui respectent les conditions d'adhésion des Statuts.